
!
Referat af generalforsamlingen i Vejlauget 
Hans Grams Vej – den 24. oktober 2013 hos 
Mona og Lars. !

1.Valg af dirigent. !
Inge Andersson blev valgt. !

2.Formandens beretning. !
Jesper orienterede om arrangementerne: fastelavn og vejfest som 
blev gennemført med succes. Samtidig blev fortovenes tilstand 
drøftet. Det er grundejernes eget ansvar at sørge for fortovet er i 
orden. !
Arrangementerne vil blive gennemført igen næste år. !

3.Forelæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab. !
Der har været udgifter for 10.744 kr. og indtægter for 12.000 kr. Der 
er ca. 45.000 kr. på bankbogen og p.t. 6000 kr. som endnu ikke er 
betalt i kontingent. Vi har samme aftale med snerydning som sidste 
år. !

4.Fastsættelse af kontingent. !
Bestyrelsen foreslog 600 kr. Godkendt. !

5.Valg af bestyrelse og revisor. Flg. er på valg. Arne og Mona !
Revisoren Claus Ellermann blev genvalgt. Arne og Mona blev genvalgt.  !
Ved sidste generalforsamling blev valgt en ekstra til bestyrelsen. Erik 
ønskede at fratræde som kasserer. Han udtræder derfor. Stor tak til 
Erik for indsatsen – du er meget velkommen igen. !
Bestyrelsen består derefter af: !
Jesper 



Jens Peter 
Arne 
Mona !
Bestyrelsen konstituerer sig med formand og kasserer. Kan der ikke 
vælges en kasserer, må der indkaldes til en ny generalforsamling. !

6.Indkomne forslag !
Regitze og Steen havde indsendt følgende forslag: ”vi vil gerne 
henstille til, at 
hvis man har en gøende hund, at man holder hunden inde i 
tidsrummet fra 21.00 til kl. 9.00 om morgenen”. !
Følgende blev besluttet: ”Hundeloven siger klart, at det er ejerens 
pligt at sørge for, at hans eller hendes hund ikke forstyrrer nabolaget. 
Loven siger også, at hvis hundeejeren ikke lever op til sit ansvar, kan 
man henvende sig til det lokale politi, som kan pålægge ejeren at 
holde hunden lukket inde eller - hvis det ikke hjælper - at lade 
hunden fjerne". !
Mona havde stillet forslag til, at der laves en kagebage arrangement 
for kvinderne på vejen med børn (kun piger). Drengene spiller 
fodbold. Datoen som blev fastlagt blev den 30. november 2013. Mona 
udsender invitation. !

7.Eventuelt !
Jens Peter spurgte om der var interesse for at arbejde med 
fartdæmpende foranstaltninger f.eks. chikaner. Forslaget blev 
diskuteret.  !
Det er vigtigt, at både beboere og gæster kører langsomt på vejen af 
hensyn til børnene.  !
Vibeke sagde, hun havde konstateret rystelser i sit hus ifm. 
etableringen af støjvolden. !
Hjemmesiden bliver opdateret. Husk også vi har en facebookside for 
vejen. !



Tak til Mona og Lars fordi de ville holde generalforsamlingen – og tak 
for dejlig kage ☺  !

Referent Jesper Kaas Schmidt


